



中国科技核心期刊
中国农业核心期刊
全国优秀农业期刊
华东地区优秀期刊
江西省优秀期刊

CN36-1124/S
ISSN1001-8581

江西农业学报

Jiangxi Nongye Xuebao

ACTA
AGRICULTURAE
JIANGXI

第31卷 第7期

Vol.31 No.7

2019

江西省农业科学院 主办
江西省农学会

万方数据

目次

园艺园林

- 应用分子标记辅助选育洋葱不育系及其杂交应用 杨海峰, 惠林冲, 陈微等(1)
- “中医果业”的理论与实践 张杰, 高登涛, 郭俊英等(10)
- 避雨栽培下番茄茎流途径和灰色关联度分析 邓升, 谭淋露, 卢江海等(17)
- 金铁锁优质种源组织培养研究 戚淑威, 和桂青, 周国华等(22)
- 不同地膜覆盖对土壤温度及大蒜保护酶活性的影响 陆信娟, 刘灿玉, 樊继德等(27)
- 优良单株家系辣木花的表型多样性研究 罗会英, 赵琼玲, 邓红山等(32)
- CRISPR-Cas9系统在蔬菜育种上应用研究进展 暴会会, 尹竹君, 王少坤等(38)
- 2种因素对兰州百合继代组培苗生长的影响 段四喜, 徐春莲, 汤王外等(45)

土壤肥料

- 黄河中段不同河流阶地枣树林土壤水分的特征 张鹏飞, 钞锦龙, 戴燕燕等(51)
- 不同改良剂对铅(Pb)污染土壤中工业大麻生长及Pb积累的影响 许艳萍, 郭蓉, 郭鸿彦等(57)
- 淋洗修复冷水江锡矿区的砷锑污染土壤 张静静, 周凤飒, 黄雷等(63)

作物·烟草科学

- 新型油菜化学杂交剂SX-1施用技术方法比较研究 李建厂, 李永红, 张振兰(69)
- 低施氮、少留叶及其交互作用对烤烟主要化学成分的影响 赵会纳, 汤朝起, 彭玉龙等(75)
- 不同播种期和移栽期对烤烟生长发育、产量和质量的影响 李小勇, 肖荣贵, 胡蓉花等(81)
- 移栽期和移栽方式对赣南烤烟生长及产质量的影响 林锐峰, 张海伟, 叶为民等(87)

食品科学

- 糯米发酵酱姜风味酵素饮品配方及工艺优化研究 朱建华, 邹秀容, 刘日斌等(92)

气象科学

- 气候变化对汉中市主要粮食作物产量的影响 马凯, 徐玉霞, 何文鑫等(98)
- 近50年江苏省春季降水异常对冬油菜产量的潜在影响 闵俊杰, 高操, 常志坤等(104)
- 1955~2015年汉中极端气温事件变化特征 安彬, 肖薇薇(110)

农业经济

- 基于面板数据随机前沿面模型的广西农业水资源利用技术效率与耦合研究 陈思源, 程海梅, 喻光继等(117)
- 低收益条件下粮食类家庭农场产生并存续的原因分析 陈金兰, 胡继连(124)
- 基于RS/GIS与GM(1,1)模型的长沙市城市生态安全评估与预测 艾媛巧, 朱红梅, 谭雪兰(131)
- 基于品牌整合理论的安康富硒茶品牌管理对策研究 陈绪教, 唐德剑, 祁蒙(138)
- 促进云南省天然橡胶产业可持续发展的建议研究 王雪娇, 陈良正, 李隆伟等(144)

CONTENTS

Application of Molecular Marker-assisted Selection of Onion (*Allium cepa*) Sterile Lines and Hybrid Application YANG Hai-feng, HUI Lin-chong, CHEN Wei, et al. (1)

Theory and Practice of “Chinese Medicine Fruit Industry” ZHANG Jie, GAO Deng-tao, GUO Jun-ying, et al. (10)

Analysis of Path and Gray Correlation for Stem Sap of Tomato under Rain-shelter Cultivation DENG Sheng, TAN Lin-lu, LU Jiang-hai, et al. (17)

Research on Tissue Culture of High Quality Germplasm Resources of *Psammosilene tunicoides* QI Shu-wei, HE Gui-qing, ZHOU Guo-hua, et al. (22)

Effects of Different Plastic Films Mulching on Soil Temperature and Activities of Protective Enzymes in Garlic LU Xin-juan, LIU Can-yu, FAN Ji-de, et al. (27)

Study on Phenotypic Diversity of Excellent Single Plant Family of *Moranga oleifera* LUO Hui-ying, ZHAO Qiong-ling, DENG Hong-shan, et al. (32)

Research Advances in Application of CRISPR-Cas9 System in Vegetable Breeding BAO Hui-hui, YIN Zhu-jun, WANG Shao-kun, et al. (38)

Effects of Two Factors on Growth of Lanzhou Lily (*Lilium brownii*) with Tissue Subculture Seedlings DUAN Si-xi, XU Chun-lian, TANG Wang-wai, et al. (45)

Soil Moisture Characteristics of Jujube Forest at Different River Terraces in Middle of Yellow River ZHANG Peng-fei, CHAO Jin-long, DAI Yan-yan, et al. (51)

Effects of Various Amendments on Industrial Hemp (*Cannabis sativa*) Growth and Accumulation of Heavy Metal Pb in Lead-contaminated Soils XU Yan-ping, GUO Rong, GUO Hong-yan, et al. (57)

Rehabilitation of Arsenic-antimony Contaminated Soil in Lengshuijiang Tin Mining Area by Leaching ZHANG Jing-jing, ZHOU Feng-sa, HUANG Lei, et al. (63)

Comparative Study on Application Technical Methods of New Chemical Hybridizer SX-1 in Rapeseed LI Jian-chang, LI Yong-hong, ZHANG Zhen-lan (69)

Effects of Lower Nitrogen Application, Less Leaves Remained and Their Interactions on Main Chemical Components of Flue-cured Tobacco ZHAO Hui-na, TANG Zhao-qi, PENG Yu-long, et al. (75)

Effects of Different Sowing and Transplanting Dates on Growth, Yield and Quality of Flue-cured Tobacco LI Xiao-yong, XIAO Rong-gui, HU Rong-hua, et al. (81)

Effects of Different Transplanting Dates and Methods on Growth, Yield and Quality of Flue-cured Tobacco in South of Jiangxi Province LIN Rui-feng, ZHANG Hai-wei, YE Wei-min, et al. (87)

Research on Formulation and Process Optimization of Ginger Flavor Fermentation with Glutinous Rice Fermentation Sauce ZHU Jian-hua, ZOU Xiu-rong, LIU Ri-bin, et al. (92)

Effects of Climate Change on Yield of Major Grain Crops in Hanzhong City MA Kai, XU Yu-xia, HE Wen-xin, et al. (98)

Potential Effect of Abnormal Spring Precipitation on Winter Rapeseed Yield in Jiangsu Province during Recent 50 Years MIN Jun-jie, GAO Cao, CHANG Zhi-kun, et al. (104)

Changes of Extreme Temperature Events in Hanzhong during 1955~2015 AN Bin, XIAO Wei-wei(110)

Study on Technical Efficiency and Coupling Relationship of Guangxi Agricultural Water Resources Utilization Based on Panel Data Stochastic Frontier Model CHEN Si-yuan, CHENG Hai-mei, YU Guang-ji, et al. (117)

Analysis of Causes of Birth and Survival of Grain Family Farms under Low-yield Conditions CHEN Jin-lan, HU Ji-lian(124)

Evaluation and Prediction of Urban Ecological Security of Changsha Based on RS/GIS and GM (1, 1) Model AI Yuan-qiao, ZHU Hong-mei, TAN Xue-lan(131)

Research on Brand Management Strategy of Ankang Selenium-enriched Tea Based on Brand Integration Theory CHEN Xu-ao, TANG De-jian, QI Meng(138)

Suggestions on Promoting Sustainable Development of Natural Rubber Industry in Yunnan Province 万方数据 WANG Xue-jiao, CHEN Liang-zheng, LI Long-wei, et al. (144)